
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 386
Vil ministeren oplyse årsagen til, at Nakskov Havn stadig ikke har modtaget sin afgørelse 
vedrørende tilladelse til vedligehold og uddybning af sejlrenden, når det af ministersvaret 
på ERU spørgsmål 327 (alm. del) fremgår, at det skulle være sket ved udgangen af 
august måned 2024? I forlængelse heraf, hvilken dato kan Nakskov Havn forvente at få 
sin tilladelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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